
 

 

Dobrovolný svazek obcí Dr. Václava Kounice 
se sídlem Palackého nám. 65, 684 01 Slavkov u Brna 

IČ: 10821139 

Zápis 13. jednání Sněmu delegátů konaného dne 30. 03. 2023 
 

místo konání: kancelář starosty města Slavkov u Brna, MěÚ Slavkov u Brna 
čas konání: 10:00 hodin 
 
přítomno: 5, starosta města Slavkov u Brna Bc. Michal Boudný, starostka obce Hodějice 
Blahoslava Suchánková, starosta obce Kobeřice u Brna Bc. Roman Hanák, starosta obce 
Němčany Martin Krátký, starosta obce Nížkovice Dušan Horák  
omluveni: 2, starosta obce Vážany nad Litavou Ing. Václav Matyáš, starosta obce Heršpice Karel 
Knesl 
neomluveni: 0  
hosté: 4, místostarostka města Slavkov u Brna Ing. Marie Jedličková, vedoucí odboru SMIR MěÚ 
Slavkov u Brna Ing. Petr Lokaj, právnička města Slavkov u Brna Mgr. Martina Polášková, 
referentka odboru FO MěÚ Slavkov u Brna, úsek školství Romana Krchňavá 
 
 
1) Zahájení a schválení programu 
 
V souladu se stanovami svazku by členové svazku měli být písemně vyrozuměni nejméně 30 dní 
před konáním sněmu o datu a místu konání sněmu delegátů. Vzhledem k potřebě schválení 
Dopracování soutěžního návrhu svazkové školy a schválení dalšího kroku – zpracování 
dokumentace pro územní řízení ve věci výstavby svazkové školy byl sněm svolán ve lhůtě kratší 
než 30 dní před jeho konáním. Všichni zúčastnění delegáti svazku tímto prohlašují, že souhlasí 
s konáním sněmu, přestože byli vyrozuměni o jeho konání v kratší lhůtě než 30 dní. 
 
Předseda svazku seznámil přítomné s návrhem programu 13. jednání sněmu delegátů 
Dobrovolného svazku obcí Dr. Václava Kounice v souladu s pozvánkou zaslanou jednotlivým 
zástupcům obcí e-mailovou korespondencí a bylo navrženo usnesení: 
 
 „Sněm delegátů schválil program 13. jednání sněmu delegátů takto: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Schválení Dopracování soutěžního návrhu školy – architektonická studie 

4. Schválení dalšího kroku – zpracování dokumentace pro územní řízení 

5. Informace o aktuálním dění ve školství z oblasti výstavby škol – možné varianty 

vývoje v budoucnosti 

6. Žádost obce Velešovice o přijetí do svazku 

7. Diskuse 

8. Závěr „ 

Výsledek hlasování: pro: 3, proti: 0, zdrželi se: 0. 
Sněm delegátů vyslovil s návrhem usnesení souhlas.  
 
2) Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
 
Předseda svazku navrhl určit zapisovatelem zápisu Mgr. Martinu Poláškovou a ověřovatele 
zápisu paní Blahoslavu Suchánkovou a pana Romana Hanáka.“ 



 

 

Dobrovolný svazek obcí Dr. Václava Kounice 
se sídlem Palackého nám. 65, 684 01 Slavkov u Brna 

IČ: 10821139 

Navrženo usnesení v tomto znění: 
„Sněm delegátů se usnesl, že zapisovatelem je Mgr. Martina Polášková a ověřovateli 
zápisu paní Blahoslava Suchánková a pana Roman Hanák.“ 
  
Výsledek hlasování: pro: 3, proti: 0, zdrželi se: 0. 
Sněm delegátů vyslovil s návrhem usnesení souhlas.  
 
3) Schválení Dopracování soutěžního návrhu školy – architektonická studie 
 
Sněmu delegátů bylo předloženo ke schválení Dopracování soutěžního návrhu svazkové školy – 
architektonická studie v souladu s obsahem prezentace na pracovním jednání svazku konaném 
7.3.2023. 
 
V 10:12 přišel starosta Němčan Martin Krátký a starosta Nížkovic Dušan Horák. 
 
Navrženo usnesení: 
„Sněm delegátů schvaluje Dopracování soutěžního návrhu školy – architektonická studie 
dle předloženého návrhu.“ 
 
K návrhu nebyly předloženy žádné protinávrhy ani dotazy, následovalo hlasování provedené 
veřejně zdvižením ruky.  
 
Výsledek hlasování: pro: 5, proti: 0, zdrželi se: 0. 
Sněm delegátů vyslovil s návrhem usnesení souhlas.  
 
4) Schválení dalšího kroku – zpracování dokumentace pro územní řízení 
 
Navrženo usnesení v tomto znění: 
„Sněm delegátů schvaluje další krok – zpracování dokumentace pro vydání územního 
rozhodnutí.“ 
 
K návrhu nebyly předloženy žádné protinávrhy ani dotazy, následovalo hlasování provedené 
veřejně zdvižením ruky.  
 
Výsledek hlasování: pro: 5, proti: 0, zdrželi se: 0. 
Sněm delegátů vyslovil s návrhem usnesení souhlas.  
 
5) Informace o aktuálním dění ve školství z oblasti výstavby škol – možné varianty vývoje 
v budoucnosti 
 
Ing. Jedličková sdělila informace, které byly sděleny na jednání MŠMT. Byly předloženy tabulky 
Demografické ohrožení ORP, počet žáků v jednotlivých ZŠ a kapacity jednotlivých škol. 
 
Vzhledem k obsahu bodu programu nebylo navrženo žádné usnesení. 
 
6) Žádost obce Velešovice o přijetí do svazku 
 
Obec Velešovice podala dne 15.3.2023 písemnou žádost o přijetí do DSO Dr. Václava Kounice, 
současně s usnesením zastupitelstva obce bezvýhradně přistoupila ke stanovám svazku.  
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Obec Velešovice tak splnila podmínku danou Stanovami: 
 
Čl. III odst. 2. Stanov 
Členy Svazku se mohou stát i další obce. Povinnou součástí žádosti o přistoupení ke Svazku je 
usnesení zastupitelstva přistupující obce, že obec bezvýhradně přistupuje ke Stanovám.  
 
Čl. III odst. 3. Stanov 
Obec, která ke Svazku přistoupí po jeho vzniku, nabývá všechna práva a povinnosti podle Stanov 
až zaplacením vstupního vkladu podle čl. XII. odst. 1. písm. b) Stanov a pravidelného ročního 
vkladu podle čl. XII. odst. 1. písm. c) Stanov za rok, v němž došlo ke vzniku jejího členství. Vklad 
je zaplacen dnem, kdy došlo k jeho připsání na účet Svazku. 
 
Čl. VII. odst. 7. písm. f) Stanov 
K přijetí nového člena svazku je třeba souhlasu nejméně tři čtvrtin všech hlasů členů Svazku a 
současně nejméně poloviny všech členů Svazku  
 
Dle čl. XII. odst. 1 písm. b) Stanov činí vstupní vklad obce, která přistoupí do Svazku později, 
přičemž tento je splatný do třiceti dnů ode dne, kdy byla obec přijata do Svazku; výši vstupního 
vkladu každé přistupující obce určí sněm delegátů tak, aby odpovídal již provedeným investicím 
a počtu hlasů, který odpovídá počtu žáků hlášených k trvalému pobytu člena Svazku a zapsaných 
v kterékoli základní škole v k.ú. Slavkov u Brna ke dni 30. 9. roku předcházejícímu přijetí člena. 
 
Ing. Jedličková předložila tabulku s rozpočtenými částkami, které by měla obec Velešovice 
uhradit. Bude zasláno zástupcům členů svazku. 
 
Navrženo usnesení v tomto znění: 
„Sněm delegátů tento bod programu odkládá.“ 
 
K návrhu nebyly předloženy žádné protinávrhy ani dotazy, následovalo hlasování provedené 
veřejně zdvižením ruky.  
 
Výsledek hlasování: pro: 5, proti: 0, zdrželi se: 0. 
Sněm delegátů vyslovil s návrhem usnesení souhlas.  
 
7) Diskuze  
Dohodnut termín dalšího sněmu 27.4.2023 v 9:00 hod. k rozhodnutí o žádosti obce Velešovice.  
 
8) Závěr  

Předseda svazku poděkoval všem za účast. 
 
 
Po posledním projednaném bodu bylo jednání sněmu delegátů v 10:55 hodin ukončeno.  
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Usnesení přijatá na 13. zasedání Sněmu delegátů:  
 
1/13/DSO/2023 Zahájení a schválení programu 
„Sněm delegátů schválil program 12. jednání sněmu delegátů takto: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Schválení Dopracování soutěžního návrhu školy – architektonická studie 

4. Schválení dalšího kroku – zpracování dokumentace pro územní řízení 

5. Informace o aktuálním dění ve školství z oblasti výstavby škol – možné varianty 

vývoje v budoucnosti 

6. Žádost obce Velešovice o přijetí do svazku 

7. Diskuse 

8. Závěr.„ 
 
2/13/DSO/2023 Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
„Sněm delegátů se usnesl, že zapisovatelem je Mgr. Martina Polášková a ověřovateli 
zápisu paní Blahoslava Suchánková a pan Roman Hanák.„ 
 
3/13/DSO/2023  
„Sněm delegátů schvaluje Dopracování soutěžního návrhu školy – architektonická studie 
dle předloženého návrhu.“ 
 
4/13/DSO/2023 
„Sněm delegátů schvaluje další krok – zpracování dokumentace pro vydání územního 
rozhodnutí.“ 
 
Zápis byl vyhotoven dne 03. 04. 2023 
 
Zapisovatel: 
 
 
______________________      
Mgr. Martina Polášková        
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
______________________     _______________________ 
Blahoslava Suchánková     Bc. Roman Hanák   
 
Dne: 
 
 
 
_______________________ 
Michal Boudný, předseda svazku 


